
Referat FAU- Møte. 
 

Tilstede: 
Anne Brit Bjørkelid ( 8A )  
Britt N. Stensland (8A)  
Winnie Timm (8B) 
Anne Kristin Flaat ( 8B) og (10C)  
Kirsten Midling-Thorsen (8C) og (10B)  
Krist in M. Warmbrodt (8D)  
Frank Olsen (8D)  

Kjetil Windsland (9A) 
Gunnar Gulli  (9B)  
Lene R. Hægbostad (9B)  
Lennart Jørgensen (9C) 
Bente Stubberud (9C)   
Geir Norum (10A) 
Rektor Morten Gabrielsen 
 

Forfall: 
Brita Gundersen (8C)  
Jan Louis Tuinder ( 10A)  
Jeanett H. Bilde (10B) 
Pia Skurve (10C)  

 

 

Distribueres til: Alle foresatte av barn ved Vigeland ungdomsskole   

Møtested:    Tysk klasserommet Møtedato/tid: onsdag 01.12.2021 

Type møte:   FAU ved Vigeland Ungdom skole (VUS) 

Referent:      B. Stensland  

 

Sak  Ansvar  

1. Godkjenning 

innkalling og 

referat 

Innkalling og referat ble godkjent. Ønske om at referat, årshjul og 
info om Natteravn, alt, legges ut på VUS sin nettside. Også tilbake i 
tid, referat.  

FAU / 
rektor 

2. Møteplan, neste 

møte, nye 

medlemmer fra 9. 

klasse, valg. 

 Neste møte onsdag 2. Februar kl. 17.30. Frank Olsen innkaller. 
Ingen nye FAU medlemmer ble innvitert denne gangen, men må bli 
invitert til 2. Februar. 

Frank 

3. Signering av 
vedtekter og 
konstituering 
fortsetter. 

 Alle som ikke har signert, inkl. de ny medlemmene i FAU må 
signere den 2. Februar på vedtekter. 

Frank 

4. Gjennomgang av 
årshjul og 
informasjons skriv 

G.G. reviderer Årshjulet ang. valg av nye FAU medlemmer i 8. 
Trinn. 

 FAU spør om en lærer kan bli med på Polentur. Rektor sier 
nei pga økonomi. 

 FAU lurer også på om det kan opprettes en Polenkonto 
som kan gå i ”arv” videre til neste Polenkomitè. Frank skal 
sjekke opp hvordan de har gjort på Nyplass skole, eks. 
Opprette ett organisasjonsnr. + evet. Vipps bedrift.  

 Vinterfesten er for kun 9. Trinn. Komitè må samles 

 ”Bry deg” samlinger bør skje felles for alle på 8 trinn, og ett 
for alle på 9. Trinn osv.  Ikke bare en og en klasse. ”Bry 
deg” kontaktene bør prate sammen. Gøy om noe skjer, 
eks. en hallkveld eller noe. 

 FAU ønsker at Vedtekter, ref. Og info skriv bør ut på 
internettsiden. 

G.G. / FAU 
m Frank 
overtar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor 

5. Utviklingssamtale 
skjema, hensikt og 
bruk 

 Utviklingsskjema har skolen fått låne idè fra Mandal sine skoler. En 
foresatte ønsket å ta opp dette, men var ikke til stede på FAU, og 
saken kan gå videre til neste gang om ønskelig. 

FAU 

6. Manglende bøker i 
KRLE, norsk, matte 

Gunnar har tatt kontakt med kommunalt KFU, for å si ifra. FAU 
stiller seg spørrende til hvordan vi foresatte kan fordype oss i 

 



og samfunn for 8. 
Klasse – tiltak: 
Avis, KFU ? 

bøkene og hjelpe barna våre med lekser når de ikke har bøker, og 
ikke PC. Det ligger på It`s – og på en PC som er på skolen. 
Politikerne hører også hva ass. kommunesjefen for Oppvekst sier, 
der høres alt OK ut, og når rektor informere, høres det helt 
annerledes ut. Hvor er det det svikter? 

7. Filming av 
elevpresentasjon. 

 

1. Ønsker at formålet blir definert 
2. Hva er behandlingsgrunnlaget – hva har du 

vurdert dette ut fra  
3. Hvor er det samtykket til 
4. Hvordan lagres dette og hvor lenge 
5. Lovlighet 

Rektor informerer om skriv som foresatte har sign. på. Han har 
også tatt dette opp med Annika(?) FAU sier noen elever / foresatte 
har reagert. Rektor viser oss ett skriv fra lærerne, som vi legger 
med her som vedlegg. Dette er noe skolen ser mye positivt med, 
og barna fra flere skoler har allerede vært borti dette på 
barneskolen med presentasjon av bok osv. Men, det er lov å si ifra 
til lærer, og da må den infoen komme ut til ALLE lærerne til den 
eleven, slik at «særavtalen» skal gjelde i alle fag, og ikke bare i 
Kontaktlærerens fag. Rektor takker for tilbakemelding, og FAU 
medlemmer har både positiv og negativ erfaring herfra.  

 

8. Natteravn Lennart sier det til tider kan være tregt og få nok folk. Han tenker 
en ny vri med at alle de fire første fredagene går til alle 8. Klasser 
får tilbud om å bli med, så fire fredager til 9. Trinn osv.  

 

9.Info fra Rektor Elev PC og Digital lærverktøy. 
Vi får digitale læreverktøy, 3 forskjellige er i test nå allerede. Vi har 
fått prøvelisenser på:  
Skolestudio – Gyldendal,  
Skolen – Cappelen Damm,  
A-Univers – Aschehoug.  
Ønskelig og kunne tatt litt fra alle, men de må velge EN. Og dette 
skal ”lande” den 24. Jan `22.  1. Februar er fristen. 
Elevene skal kunne ta med PC hjem! 01.01.22 kan alle som ønsker 
ta med PC hjem, skriv må signeres på digitalt innlogg i kommunen. 
Ang. ladeledning, ikke nok til at alle kan ta det med hjem, event. 
Kjøpe selv. Men kan lade på skolen. Info kommer fra skolen. 
FAU sier ifra om at elevene kan ikke bare bruke digitale verktøy, 
viktig med bøker også!. Er det satt opp budsjett til bøker neste 
skoleår? 
FAU vurderer å skrive ett brev til avisen / kommunen ang. Dette 
med manko på bøker i undervisningen. Eller mail til KFU. Ble enig 
om å vente og sjekke opp litt mer til neste FAU møte i feb.  

 

10.Safmu, SMU FAU spør hvorfor ikke Mattemaraton bøkene som GE har sponset 
blir mer brukt i undervisningen.  
Rektor sier at skolen oppfordrer elevene til å ta med matteheftet 
på prøver og fagdager som et flott oppslagsverk for formler og 
regnemetoder. 
Klasse sett til utdeling i 8. Trinn i 1. omgang. Mange har kjøpt 
denne boke privat. Til god hjelp. 
Safmu er og involvert i dette. 

 



11.Polentur, 
mattemaratton, 
mm. 

Polentur komitè bør tas opp på foreldremøte våren. Komitè bør 
opprettes, eks. felles på Facebook på tvers av klassene. 
Vinterfesten ble i fjor avlyst pga økonomi og C19. Ønskelig om 
komitè fra årets 9. Trinn samles og planlegger. 

 

12.Eventuelt FAU spør om blomst til lærer hvert år, eller kun til 10. Klasse og 
slutt. Hver enkelt FAU kontakt får selv gjøre som de ønsker, om de 
tar pr. år, eller kun til slutt i 10. Trinn.  
FAU har fått info om at elevene ikke har fått plass på skolen bussen 
hjem ut mot Lindesnes fyr. Stemmer dette? Er det flere elever som 
tar bussen som ikke har krav på det? Rektor skulle sjekke opp, og 
be sjåførene om å kontrollere busskort mer. Men presisserer at det 
er ikke en ren skolerute, det er offentlig buss som hvem som helst 
kan ta som en rutebuss. 
FAU vil til slutt gi en STOR TAKK til Gunnar Gulli etter 3 år som 
formann i FAU. En FANTASISK jobb har han gjort. TAKK! 

 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg 


